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1. Keski-Pohjanmaan turvallisuus- ja pelastuslautakunnan 
14.3.2023 pöytäkirja.  
 

2. Keski-Pohjanmaan aluevaltuuston 3.4.2023 pöytäkirja. 
 
Päätös  

3.Keski-Pohjanmaan hyvinvointialue Soiten pelastusjohtaja Marko 
Hottinen kutsutaan kaupunginhallituksen kokoukseen esittäytymään 
 
Lisäksi kaupunginhallituksen jäsenet ottivat esille ja keskustelivat 
seuraavista aiheista: 
- Sirkka Juusela-Pekkarinen toi terveiset Ikäihmisten 
kuulemistilaisuudesta, joka järjestettiin Kitinkannuksessa 13.4.2023. 
Sirkan laatima kooste kuulemistilaisuudessa käsitellyistä aiheista 
liitetään pöytäkirjaan 
- Timo Pajala esitti kirjelmän laatimista Ely-keskukselle. Kirjelmässä 
ilmaistaisiin huoli Kannuksen alueella olevien teiden nykyisestä 
kunnosta ja edellytettäisiin hoitoluokkatasojen säilyttämistä 
vähintäänkin nykytasolla 
- Päivi Hintikka kertoi Eskolan Kyläyhdistyksen terveiset 
Veturitallikiinteistön hallinta- ja käyttösopimuksen 
neuvottelutilanteesta. Eskolan Kyläyhdistys ei ole allekirjoittanut 
sopimusta, koska kyläyhdistyksen näkemyksen mukaan uuden 
ostajan ja kyläyhdistyksen asettamat sopimusehdot eivät kohtaa ja 
varsinaiset sopimusneuvottelut ovat käymättä 
- Erkki Huuki toi terveiset maakuntahallituksen kokouksesta. 
Kokkolaan on lähivuosina tulossa n. 5 000 uutta työpaikkaa, mikä 
vaikuttaa myös Kannukseen ja koko Keski-Pohjanmaan 
maakuntaan. Kannuksessa tulee olla tarjolla asumiseen liittyviä 
erilaisia vaihtoehtoja. Uuden koulun rakentaminen ja uuden 
varhaiskasvatusyksikön suunnittelu tukevat osaltaan Kannuksen 
varautumista asiaan. Kaupungin elinkeinoyhtiön YritysKannus Oy:n 
on omalta osaltaan edistettävä asiaa ja luotava verkostoja Kokkolan 
elinkeinosektorin suuntaan. 
 
Kaupunginhallitus päätti yksimielisesti merkitä edellä mainitut asiat ja 
keskustelut tietoon saatetuiksi. 


